
“Voor de toekomst van 
ANBOS is het belangrijk 
dat we ook aankomende 
en startende huid- en 
schoonheidsspecialisten 
aan ons weten te binden.” 
 
Een interview met Margo Prinsen, Denktank-
lid van ANBOS. 
 
Margo Prinsen (27) is eigenaar van Cozy & Zo 
in Dinxperlo, een dorpje in de Achterhoek, 
tegen de Duitse grens aan. Ze is sinds haar 
twintigste aangesloten bij ANBOS. “Ik ben 
vlak na het behalen van mijn diploma voor 
mezelf begonnen en vond het fijn om bij 
ANBOS andere collega’s te kunnen 
ontmoeten. Ook wilde ik met het 
lidmaatschap aan mijn cliënten laten zien dat 
ik voor kwaliteit en professionaliteit sta.  
 
Eigen ervaring 
 
Ik werk in een praktijkruimte boven een 
fysiotherapeut. Naast gezichtsbehandelingen 
geef ik ook graag massages en 
pedicurebehandelingen. Ik ben allround 
opgeleid en heb de specialisaties acne, 
Shiatsu en huidverbeterende massages. Ik 
heb ervoor gekozen om alleen manueel te 
werken. Dat vind ik prettiger, omdat je met 
je handen de huid goed kunt aanvoelen en je 
meer grip hebt op wat je doet tijdens een 
behandeling. 
 
Ik hou van een holistische aanpak en werk 
het liefst met natuurlijke producten. Ik werk 
graag samen met andere professionals. Een 
van mijn cliënten is een huidtherapeut die bij 
mij voor gezichts- en pedicurebehandelingen 
komt. Voor behandelingen die ik niet uitvoer, 
verwijs ik cliënten naar haar door. Daarnaast 
ben ik ook graag buiten mijn praktijk actief 
bezig voor de branche.  
 

“Ik werk graag  
samen met andere 
professionals.” 
 
Visie Denktank 
 
Binnen ANBOS ben ik een tijd aspirant-
bestuurslid geweest. Toen ANBOS mensen 
zocht voor de Denktank, heb ik me meteen 
aangemeld. Dit is iets minder intensief dan 
een bestuursfunctie. 
 
 

 
 

 
 
Bovendien vind ik het creatieve traject van 
het meedenken voorafgaand aan de 
besluitvorming erg leuk en interessant! Ik 
denk graag mee over hoe we ANBOS als 
organisatie toekomstbestendig kunnen 
maken en hoe we de dienstverlening zo goed 
mogelijk kunnen afstemmen op de behoefte 
van de leden. Mijn instelling is altijd positief 
en probleemoplossend. Verder ben ik al een 
tijdje betrokken bij het project ANBOS Young. 
Voor de toekomst van ANBOS is het 
belangrijk dat we ook aankomende en 
startende huid- en schoonheidsspecialisten 
aan ons weten te binden. 
 

“Ik denk graag mee over 
hoe we ANBOS als 
organisatie toekomst-
bestendig kunnen maken 
en hoe we de 
dienstverlening zo goed 
mogelijk kunnen 
afstemmen op de 
behoefte van de leden.” 


